



Additional Conditions for Riding Establishment Licence

- viii a. Unless with permission in writing from the Director, the licensee shall not permit the number of horse kept in the riding establishment to exceed XX*heads.
- viii b. All riding gears must be properly cleaned and decontaminated before use in riding establishments.
- viii c. Anyone who has been in contact with any horses aboard, including those in China, must take a shower and change clothing first before handling local horses. All shoes must also be cleaned and decontaminated.

*The number of horses permitted to be kept in each riding establishment is subject to AFCD's approval.

騎馬場地牌照附加條件

- viii a. 除非獲得署長書面批准，否則，持牌人不得容許騎馬場地內的馬匹數目超過 XX*匹。
- viii b. 騎馬場地內所有策騎裝備在使用前必須妥善清洗及消毒。
- viii c. 任何人士如曾與海外(包括中國內地)馬匹接觸，在處理本地馬匹前，必須先淋浴更衣。所有鞋子亦必須妥善清洗及消毒。

*騎馬場地獲准飼養的馬匹數目須經漁農自然護理署審批。